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ACTA DE LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE 3 DE 
L’AJUNTAMENT DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió:  02/2015 
Caràcter:  ordinari 
Data:  10 de novembre de 2015 
Horari:  de 19:35 a  21:10h 
Lloc:  Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents     
                                
Carles Bosch Masó,  president 
Ana Lorente Aroca, vocal del PSC 
Alberto Beltrán Ruiz, vocal del PSC 
Ester Lopera García, vocal de Unitat pel Canvi 
Eva Guerra Manzano, vocal de Unitat pel Canvi 
Mercedes Andújar Serrano, vocal de Ciutadans 
Manuela Ávila Maquilón, vocal de l’AV de Ca n’Oriac 
Antonio J. Recio Prats, vocal de l’AV de Torreguitart 
Alonso Simón Martínez, vocal de l’AV de la Plana del Pintor 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AV de Sant Julià 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
Pedro Olivares Cuevas, vocal de l’AV Nova Associació Veïnal Can Deu 
Júlia García Lorite, vocal de les entitats culturals 
Juan José Colmena Gallardo, vocal de les entitats culturals 
Nicolae Roberto Valsan, vocal de les entitats culturals 
Enrique Rodríguez Flores, vocal de les entitats culturals 
Loli Cebreriro Crespo, vocal de les entitats culturals 
Sergio Cordón Almendro, vocal de les entitats juvenils 
Merche Luque López, vocal de les entitats esportives 
Kilian Expósito Fernández, vocal de les entitats esportives 
Miguel Angel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
Juan Noguera Ceron, vocal de les entitats regionals 
Francesc  Lobato Alvarez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Avelino Garrigós Pérez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Juan Manuel Cobeñas Chira, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Francesc Sanz Salvador, vocal dels centres d’ensenyament 
Manuel Robles Fernández, vocal dels centres d’ensenyament 
Toni Murcia Navarro, representant de Crida per Sabadell (5%) 
Nicolás Silva Carretero, representant de Guanyem Sabadell (5%) 
Pere Güell Gavilan, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Lola Ortega Torres, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
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Absents 
 
Cristian Sánchez García, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Rosa Hernández García, vocal de l’AV de La Roureda 
Mª Dolores Muñoz Serrano, vocal de les entitats educatives 
Carme Berbel Navarro, vocal dels centres d’atenció primària 
Núria Albi Visus (suplent), vocal dels centres d’atenció primària 
Josep Maria Girbau Griño, representant de ERC (5%) 
Noelia Franco Herrero, representant del PP (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Periodicitat de les sessions ordinàries del Ple. 
2. Estat del districte 3. 
3. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal dels 
consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, Sr. Carles Bosch Masó, declara oberta 
la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El Sr. Bosch, president del consell, exposa la seva visió sobre com ha de funcionar aquest 
òrgan. Diu que hi haurà canvis en relació al funcionament que hi ha hagut fins ara, potenciant la 
participació dels veïns i veïnes del districte. Manifesta el seu interès en què es tractin temes del 
“dia a dia” de la vida als barris que configuren el districte. Per a aconseguir-ho, dividirà les 
sessions del consell en tres parts: (1) informacions, per part de l’Ajuntament i de tots/es els/les 
consellers/es; (2) propostes i mocions, presentades pels/les consellers/es, que es sotmetran a 
votació i que, en cas de ser aprovades, ell portarà al Ple Municipal; i (3) “audiències” obertes, en 
les que qualsevol veí o veïna del districte podrà exposar algun problema i proposarà les 
soluciones que cregui adients, que seran votades per a ser assumides (o no) pel consell. 
 
Segons el Sr. Bosch es tracta d’implementar una nova orientació, en la que la funció dels/les 
consellers/es és fonamental, doncs han de ser els portaveus de tot allò que hi hagi al districte. Al 
seu parer, també caldria arribar a què el consell gestionés parts del pressupost municipal. 
 
Com que avui és el primer dia de sessió del consell, les dues primeres parts (informacions i 
propostes) queden vacants; no així la tercera (“audiències”), ja que el Sr. Bosch diu que n’hi ha 
tres concedides. 
 
Igualment informa als assistents que es tractarà en primer lloc el segon punt de l’ordre del dia. 
 
 
2. Estat del districte 3 
 

Una senyora del públic, a petició del Sr. Bosch, pren la paraula i exposa que la central 
elèctrica que hi ha a la ctra. de Prats cada cop creix més; demana que es faci un estudi de 
les freqüències radioelèctriques que emet (per demostrar que no perjudica la salut), que la 
companyia instal·li unes mampares protectores, que el carrer Valldaura recuperi el seu 
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ample (doncs hi ha un mur de la central que li redueix molta superfície) i que l’Ajuntament 
obligui a la companyia a acomplir tot allò que hagi d’acomplir i informi de les obres 
d’ampliació que s’hi estan realitzant. 
 
S’obre un debat viu i intens al voltant d’aquesta intervenció, en el que participen els 
senyors Recio, Murcia, Robles, Beltran, Rodriguez, Simón, i les senyores Garcia, Lopera i 
Andújar, i en el que el Sr. Bosch puntualitza les qüestions que creu convenient. En resum, 
són tres les temàtiques abordades: 
 
La posició de l’associació veïnal de Torreguitart, que explica les moltes gestions que 
s’havien fet fa temps al respecte, en el marc de la seva valoració de què és en el marc de 
l’associació que cal vehicular la demanda exposada. També es defensa que el que cal és 
disposar d’informació acurada i que, en tot cas, la llicència municipal necessàriament 
atorgada per emparar les obres que s’estan fent ha de garantir el correcte funcionament. 
 
Les reiterades crides a l’harmonia i el debat tranquil en el si del consell, doncs algunes 
persones consideren que hi ha intervencions que haurien de fer-se amb un to més seré. A 
això ajudarà, sense dubte, que es conegui prèviament la temàtica a treballar en les 
sessions del consell. 
 
Es demana al president del consell que recopili tota la informació de què es disposa a 
l’Ajuntament, així com la que poden tenir les entitats veïnals (Torreguitart i Ca n’Oriac) i 
l’Institut Agustí Serra. Amb tota la informació disponible, es podrà adoptar el pla de treball 
que calgui seguir per abordar la problemàtica exposada. 
 
El Sr. Bosch diu que hi ha una altra intervenció per a exposar una altra demanda. Un 
senyor del públic explica que estaria bé que a l’Avgda. d’Estrasburg es pogués fer un gir 
que ara no es pot fer per a facilitar l’accés al barri de Ca n’Oriac.  
 
La Sra. Lopera explica que, al seu parer, aquests temes han de ser valorats pels serveis 
tècnics que té l’Ajuntament; i que caldria que ho estudiessin. 
 
De nou, el Sr. Bosch atorga l’ús de la paraula a un senyor del públic, que en aquest cas 
exposa que al seu parer caldria modificar alguns aspectes concrets de les obres de 
rehabilitació que s’estan fent a la Plaça d’Espanya per a facilitar l’accés a l’aparcament 
privat que hi ha sota els blocs núms. 8-16. 
 
Es produeixen diverses intervencions, dels senyors Torres, Recio, Murcia, Simón i Beltran, 
i de les senyores Garcia i Andújar, que es van intercalant amb les que realitza el president 
del consell. Bàsicament, els representants de les entitats veïnals recorden la funció que 
aquestes acompleixen en relació a les demandes ciutadanes; i en concret, des de 
l’associació veïnal de Torreguitart es manifesta  que aquesta demanda ja s’ha traslladat al 
regidor d’Espai Públic. 

 
 
1. Periodicitat de les sessions ordinàries del Ple 
 

A continuació, el Sr. Bosch pregunta als/les consellers/es assistents per quina seria la 
periodicitat òptima per a la celebració de les sessions ordinàries del consell, que a parer 
seu hauria de ser mensual. Després d’un debat breu, s’acorda plantejar-ho amb més calma 
en una sessió ordinària de consell a celebrar en el plaç d’un mes, tot i que es manté la 
periodicitat mensual mentre no es decideixi una altra cosa. 
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3 .    Torn obert de paraules. 

 
No hi ha intervencions. 
 

 
El Sr. Bosch, reiterant que són els/les consellers/es qui proposen els temes a tractar (i que cal 
que els facin arribar amb antelació), agraeix la presència de tothom i dona per acabada la 
sessió. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 


